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Przewodniczacy
Rady Miasta
Tychy

Na podstawie § 12 ust.3 Regulaminu obrad Rady Miasta Tychy zglaszam interpelacje
w spraWie:

Budowy ekranów akustycznych wzdluz ul.Mikolowskiej w Tychach.

w zwiazku z pismem mieszkanców dzielnicy Stare Tychy z dnia 19 maja 2009 do
Prezydenta Miasta Tychy w sprawie budowy ekranów akustycznych wzdluz ul.Mikolowskiej
oraz zapewnieniom w odpowiedzi Prezydenta Miasta Tychy z dnia 16 czerwiec 2009 
"Wobec powyzszego, wnioskowane zadanie zostalo ujete w wykazie potrzeb inwestycyjnych
i bedzie rozpatrywane w trakcie opracowania programów inwestycyjnych na kolejne lata w
tym zakresie, który zostal wskazany w pismie" wnosze o wprowadzenie tego zadania
inwestycyjnego do Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Tychy na lata 2011-2044 z
mozliwie jak najszybszym terminem realizacji, z uwagi na duza uciazliwosc mieszkania w
bezposrednim sasiedztwie tejze drogi. Mieszkancy w pismie tym wnioskuja o budowe
ekranów na odcinku od Browaru do wiaduktu na Wilkowyjach, jednakze z uwagi na obecne
uwarunkowania przestrzenne i spoleczne priorytetowa sprawa jest odcinek po stronie torów
kolejowych od skrzyzowania ul.Burschego z Mikolowska, az po wiadukt na Wilkowyjach.

Uciazliwosci zglaszane przez mieszkanców tejze ulicy, które uwazam za zasadne, sa
znane wladza miasta od lat, dlatego tez wykonania tychze ekranów nie mozna dalej odwlekac
w czasIe.
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Zal.:

1. Pismo mieszkanców do Prezydenta Miasta z dnia 19 maja 2009r.
2. Odpowiedz Prezydenta Miasta z dnia 16 czerwiec 2009 na w.w. pismo.
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Tychy, <fu. 19 maja 2009 r.

Prezydent Miasta Tychy

wrme]scu

Dotyczy: Budowy ekranów akustycmych wzdluz ul. Mikolowskiej

W imieniu mieszkanców ulic: Mikolowskiej, Nowokoscielnej, Norwida, Przeswit,

Skosnej, zwracam sie do Pana Prezydenta z prosba o podjecie dzialan zmierzajacych do

zbudowania ekranów akustycmych wzdluz ul. Mikolowskiej, w szczególnosci na odcinku od

wiaduktu w Tychach-Wilkowyjach do browaru.

Od kilku lat systematycmie pogarszaja sie warunki naszego zycia w zwi~

ze wzrostem natezenia ruchu na ul. Mikolowskiej. Od lat tez podejmujemy starania

o oddzielenie jezdni od zabudowan mieszkaInych ekranami, jednakze jak dotad bez rezultatu.

Prowadzone dotychczas prace, majace usprawnic ruch na ul. Mikolowskiej, nie przyniosly

oczekiwanych przez nas efektów, zas fakt, iz na wspomnianym odcinku drogi sa cztery

punkty z dzialajaca sygnalizacja swietlna, powoduje tworzenie sie permanentnego korka

w godzinach szczytu. Dla nas, mieszkajacych w bezposredniej bliskosci pasa jezdni (od kilku

do kilkudziesieciu metrów), omacza to codziennie nieustajacy halas, kurz, odór spalin oraz

koniecmosc wdychania niebezpiecmych substancji wydzielanych w wyniku spalania

benzyny i oleju napedowego.

Zbednym wydaje sie tutaj powolywanie sie na udowodnione naukowo, niekorzystne

oddzialywanie na zdrowie, psychike i komfort codziennego zycia spolecmosci takiego

srodowisk~ w jakim zmuszeni jestesmy zyc od lat, tj. w bezposredniej bliskosci ruchliwej

drogi tranzytowej. O skali owego oddzialywania niech swiadczy fakt, ze ul. Mikolowska

codziennie, w godzinach od 7.00 do 19.00, przejezdza srednio rzecz biorac 1.650

samochodów w ciagu godzony, co daje w ciagu 12 godzin liczbe ok. 19.800 samochodów:

osobowych, dostawczych, autobusów, tirów oraz ciezarówek z ladunkami niebezpiecmymi,

zmierzajacych do zakladów chemicmych w Oswiecimiu i Bieruniu (obliczenia dokonane

przez mieszkanców w dniu 18 maja 2009 r.).

l

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=2346

Data wygenerowania dokumentu: 2024-07-17 20:25:25



Do tego trzeba równiez dodac pojazdy, glównie ciezarowe, które przejezdzaja ta trasa

w godzinach od 19.00 do 7.00 rano - a jest ich co najmniej kilkaset.

Jest to 1/5 ilosci pojazdów, przejezdzajacych codziennie najbardziej ruchliwa arteóa

Slaska - autostrada A4 na odcinku ul. Górnoslaskiej w Katowicach (l02.000) - z ta rózni~

ze tam odbywa sie to na szesciu pasach jezdni, w odleglosci kilkuset metrów od osiedli

mieszkaniowych i jest oddzielone ekranami, zas w Tychach - na dwóch pasach oraz

w odleglosci juz od ok. 10 metrów od zabudowan i bez zadnych oslon.

Majac na uwadze fakt, iz w najblizszym czasie. - w zwiazku ze wzrostem ilosci

samochodów oraz odstapieniem od budowy planowanej od dziesiecioleci obwodnicy 

opisywana sytuacja ulegnie bez watpienia dalszemu pogorszeniu, prosimy stanowczo

o ustawienie wzdluz ul. Mikolowskiej ekranów akustycznych. Bylo to juz zreszta

w poprzednich latach rozwazane przez wladze miasta.

Ekrany nie beda stanowic problemu dla dzialajacych wzdluz ul. Mikolowskiej ~ gdyz

moga to byc ekrany z mateóalów przezroczystych. Z pewnoscia tez nie zaklóca one

cyrkulacji powietrza na wspomnianym obszarze, zwlaszcza, ze ruch mas powietrza odbywa

sie z kierunku Mikolowa wzdluz pasa jezdni.

Przedstawiajac powyzsze, prosimy o pozytywne ustosunkowanie sie do naszej petycji

i podjecie dzialan zmierzajacych do poprawy warunków zycia, jak by nie bylo, kilku tysiecy

obywateli naszego miasta.

ZJ:azaniemMt~~
W zalaczeniu lista podpisów mieszkanców popierajacych prosbe.

Do wiadomosci:

l) Rada Miasta Tychy.
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Tychy, dnia 16 czerwiec 2009 r.
PRF,I:702-184/09

Szanowny Pan

Maciej Bednarz

ul. Przeswit 7

43-100 Tychy

Dotyczy: budowy ekranów akustycznych wzdluz ul. Mikolowskiej

W odpowiedzi na Panstwa pismo z dnia 19 maja 2009, dotyczace budowy ekranów

akustycznych wzdluz ul. Mikolowskiej, Wydzial Rozwoju Miasta i Funduszy Europejskich

Urzedu Miasta Tychy uprzejmie informuje, ze w miescie przygotowywane sa i realizowane

zadania inwestycyjne ujete w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym uchwalanym przez Rade

Miasta Tychy. Wprowadzenie do wyzej wymienionego programu nowych przedsiewziec

uzaleznione jest od dostepnych wolnych srodków finansowych na inwestycje.

Wobec powyzszego, wnioskowane zadanie zostalo ujete w \I'!ykazie potrzeb inwestycyjnych'

i bedzie rozpatrywane w trakcie opracowania programów inwestycyjnych na kolejne lata

w tym zakresie, który zostal wskazany w pismie.

Z powazaniem

Kop. PRF ala
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